
بدون عنوان

شماره پرسش: ۲۲۴۵۹

تاریخ ارسال پرسش: ۰۶:۴۸:۲۴ ۱۳۹۷/۵/۱۰

متن پرسش

با سلام خدمت استاد گرامی: در مورد کانال جدال احسن، که در آن سخنرانیهای عباسی پخش می

شود و نمی دانم بگویم افشاگری، آگاه سازی، درد و دل، و..... که در مورد اختلاس، مقامات مسئول،

بیت المال، گرانی، معیشت مردم، رهبری، و.... که خوب حقیقتا حرفهایش بدل می نشیند و گویی

حرف مردم است می خواستم بدانم نظر شما در مورد صحبتهای ایشان چیست؟ آیا چاره ساز است؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: رویهمرفته وجود افرادی مثل آقای حسن عباسی لازم است ولی حکیمانهتر.
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